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1. Kommunens økonomi
Kommunebogholderen vil på mødet oriente
re om kommunens økonomiske situation.
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Fastlæggelse af de enkelte fagudvalgs 
budgetrammer for 1989
I henhold til tidsplanen for budgetlæg
ningen fastlægger økonomiudvalg og byråd 
de enkelte fagudvalgs budgetrammer i a
pril måned.
På baggrund af drøftelserne på budgetse
minaret har forvaltningschefgruppen udar
bejdet oplæg til budgetrammerne. Oplæg
get er udsendt til byrådsmedlemmer og 
forvaltninger den 22. marts 1988 (bilag 
8-3, budgetmappe 1989).
Ifølge oplægget foreslås følgende ram
mer :

Driftsbudgettet
Ejendomsudvalget - kr. 141.000
Teknisk udvalg kr. 6.139.000
Kulturelt udvalg kr. 31.262.000
Socialudvalget kr. 46.789.000
Økonomiudvalget kr. 22.230.000
Ialt kr.106.279.000

Anlægsbudgettet
Ejendomsudvalget - kr. 1.934.000
Teknisk udvalg kr. 900.000
Kulturelt udvalg kr. 233.000
Socialudvalget kr. 2.808.000
Økonomiudvalget kr. 0.000
Ialt kr. 2.007.000

Det bemærkes, at der ved opgørelsen af 
finansieringen er regnet med uændret 
skatteudskrivning både på person- og 
grundskat.

fortsættes....
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PI Fo c t sa t
Det foreslås, at rammerne godkendes. 
Herefter udarbejder de enkelte fagudvalg 
forslag til årsbudget og hører respekti- 
up organer, blandt andet samarbejdsud
valg.
Det foreslås endvidere, at byrådet fore
lager en opfølgning af budgetseminaret 
mandag den 20. juni, kl. 16.00 - 21.00.
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Ung domsboliger - Hovedgaden 36 
Landsforeningen Ungbo meddeler i skrivel
se af 15/2-88, at det i forbindelse med 
færdiggørelse af udenomsarealerne på Ho
vedgaden 36, Skibby har vist sig, at der 
ikke er penge til anlæg af de kræve
de parkeringspladser på ejendommen. 
Landsforeningen Ungbo søger derfor om 
tilladelse til enten at undlade at an
lægge parkeringspladserne eller at over
skride anskaffelsessummen med yderligere 
ca 1 % til ialt ca 3 %. Man søger endvi
dere om, at Skibby kommune refunderer ca. 
19.600,- kr. der er afholdt på grund af, 
at det har trukket ud med aflysningen af 
et ældre pantebrev lyst på ejendommen. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller: 
at de krævede 6 parkeringspladser anlæg

ges på egen grund,
at man er sindet at godkende en overskri

delse af anlægssummen med ca 3 %, 
at man ikke refunderer Ungbo ekstraudgif

terne der skyldes den sene aflysning 
af pantebrevet.
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Retningslinier for salg af fast ejendom 
Kommissionsaftalen mellem Skibby kommune 
og Ejendomsfirmaet M/K, Hovedgaden 25, 
Skibby udløber den 3/5 1988.
Ifølge intern notits af 16/3 1988 som 
vedlægges forventes forslag til aftale 
om seriesalg med advokat Hans Jørgen 
Bach, som kan medføre at kommissionsaf
talen skal rettes til.
Ejendomsudvalget indstiller, at kommissi
onsaftalen med ejendomsmæglerfirmaet for
længes for 6 mdr.
Aftale om seriesalg overlades til økonomi 
udvalgets afgørelse.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Borgmesterkontoret bemærker, at forslag 
til seriesalg endnu ikke er fremsendt 
fra advokat Hans Jørgen Bach. Et eventu
elt forslag kan derfor først behandles 
på økonomiudvalgets maj møde.

kl. 9.15
på borgmesterens kontor.
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Forslag til tillæg nr. 3 til Skibby Kom
muneplan 1984-91 for Venslev landsby 
Det er nødvendigt at udvide den sydlige 
del af erhvervsområde E1Q af hensyn til 
virksomheden HC-handelscenters ekspansi
onsmuligheder .
Forvaltningen har udarbejdet et forslag 
til kommuneplantillæg, som tilgodeser 
ovennævnte forhold.
Når byrådet har vedtaget forslaget til 
kommuneplantillæg, skal dette offentlig
gøres i 8 uger, hvorefter byrådet kan 
vedtage det endeligt.
Intern notits af 11/3-88 vedlagt. 
Ejendomsudvalget fremsender forslag til 
kommuneplantillæg med anbefaling. I lo
kalplanen skal der indarbejdes beplant
ningsforslag langs skel.

ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e
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Salg af Sølvkær III
På byrådets møde den 16. december 1987 
blev det besluttet at udbyde Sølvkær III 
til salg således:
Halvdelen af arealet udbydes til 24 an
delsboliger. Den anden halvdel udbydes 
til ejerboliger. Der kan gives tilbud 
samlet eller hver for sig.
Salget har været udbudt i "offentligt 
udbud" en salgsform som staten i stort 
omfang anvender ved salg af fast ejen
dom. Ved fristens udløb er der ialt ind
kommet 18 tilbud, hvoraf en del indehol
der alternative tilbud.
Ejendomsudvalget indstiller, at der ud 
fra nedenfor anførte prioriteringsliste 
optages forhandlinger om salg med til
budsgiverne i nævnte rækkefølge. Hvis 
en forhandling ikke giver positivt resul
tat afsluttes forhandlingen og herefter 
kan der optages forhandling med næste 
firma på listen.
Prioriteringsliste: 4 - 1 0 - 1 - 1 1 - 8 .
4 og 8 er valgt på grund af økonomien.
1 og 11 er valgt som bedste bebyggelses
forslag .
10 er valgt som lokalt.

Tirsdag den 12. april
1988
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StjL_mellem Skibbyvej og Røgerupvej 
Frederiksborg amt
har telefonisk forespurgt, hvornår den 
tidligere godkendte stiforbindelse imel
lem Røgerupvej og Skibbyvej etableres.
Ved etablering skal vejdirektoratet gen
nem amtet udføre et helleanlæg ud for 
stien for at forbedre passagemuligheden 
for cyklende og gående trafikanter. Da 
vejdirektoratet kun har økonomisk mulig
hed for at udføre helleanlægget i 1988 
har teknisk udvalg den 17. marts 1988 
besluttet at søge arbejdet gennemført i 
år.
"Krabbesholm" vil sælge et smalt areal 
imellem Skibbyvejen og Røgerupvej til 
etablering af stiforbindelsen.
Det forudsættes, at et samlet areal på 
ca. 4.000 kvm., udlagt til offentlige 
formål, kan erhverves for 5,- kr./kvm. 
eller ialt kr. 20.000,-. Arealet vil for
uden stien give mulighed for etablering 
af en beplantning mellem Skibbyvej og 
Røgerupvej, udført af Vejdirektoratet.
Da der ikke er afsat bevilling til det 
foreslåede arealkøb søges en tillægsbe
villing på kr. 25.000 til formålet.
Da der er tale om et areal til offentli
ge formål foreslås bevillingen finansie
ret via salgsindtægter fra udstykningen 
matr.nr. 19 a_k Skibby, der oprindelig 
var udlagt til offentlige formål.
Teknisk udvalg indstiller, at der gives 
en tillægsbevilling på kr. 25.000 til 
erhvervelse af ca. 4.000 km. af matr. 
nr. 15 a og 71 Skibby by.
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Vedr. regionplantillæg februar 1988. 
Retningslinier og redegørelse for lokali
sering af lossepladsen.
Hovedstadsrådet har med skrivelse af 17. 
feb. 1988 fremsendt:
Forslag til Regionplantillæg 1988 vedrø
rende lokalisering af lossepladser, god
kendt af Hovedstadsrådet den 29. jan. 
1988.
Planlægningsdokument, PD 437: Forslag 
til plan for lokalisering af losseplad
ser i hovedstadsregionen 1988. 
Planlægningsdokument, PD 438: Vurdering 
af de indkomne høringsbesvarelser til 
"Redegørelse for lokalisering af losse
pladser, PD 430". Sagsdokument vedrørende 
"Lossepladslokalitet i tilknytning til 
I/S KARA's plads: Hedeland".
Eventuelle bemærkninger til Regionplan
tillægget 1988 og planlægningsdokumenter
ne PD 437 og PD 438 skal fremsendes in
den 1. maj 1988.
Teknisk udvalg indstiller,
at der fremsættes følgende bemærkninger
til planen:
Lossepladsen ved Kyndby skal alene betje
ne AFAV-kommunerne og Skibby kommune. 
Kommunen fastholder, at lokaliteten Ore- 
bjerg udtages af planen.
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yej- og gartnerafdelingen.
Teknisk udvalg behandlede på sit møde 
den 27. august 1987 spørgsmålet om mulig
hederne for en omstrukturering af vej
og gartnerafdelingen, efter at gartneren 
havde opsagt sin stilling.
Udvalget vedtog, at den derved opståede 
stilling skulle vikarbesættes samt af 
vej- og gartnerafdelingen skulle køre 
som een afdeling. Sagen skulle herefter 
påny behandles på marts-mødet 1988. 
Efterfølgende er en medarbejder fra vej
afdelingen overgået til ansættelse på 
lossepladsen efter ledighed der. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller, at den ledige 
stilling i gartnerafdelingen besættes 
med vikar på jobbet. Den ledige stilling 
i vejvæsenet opslås.
Orla Hansen indtager særstandpunkt og 
ønsker sagen i byrådet, idet han ønsker 
antaget en gartneruddannet.
Kim Rockhill og Bent Olsen var ikke til 
stede.

ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e
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10. Betaling for musikskoleundervisning
Musikskolelederen fremsender, på bag
grund af byrådets beslutning om at hæve 
den samlede deltagerbetaling for musik
skoleundervisningen til ialt kr.
150.000, skrivelse, hvori det foreslås, 
at priserne for de forskellige former
for undervisning fastsættes efter følgen
de retningslinier:
1. Voksenundervisning stiger forholdsvis 

mere i pris en undervisning for børn
2. Prisstigningen lægges på eneundervis

ningen.
3. Holdundervisning gøres billigere.
4. Sammenspil og orkesterspil gøres gra

tis (er includeret i prisen).
Kultuelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet forslaget til 
betaling for musikskoleundervisning og 
anbefaler musikskolelederens anførte 
principper og forslag til 1988/89 pri
ser .
Der søges en tillægsbevilling på kr.
14.000, -, som finansieres over kassebe
holdningen konto 801-00-009-04 i 1988.
Det forventes, at merudgiften kan dækkes 
af merindtægter i 1989.
Niveauet i efteråret 1989 (1989/90) må 
ikke sættes op.
Lise Lotte Due anbefaler principperne, 
men vil afvente det økonomiske til økono
miudvalget.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt 
for så vidt angår det økonomiske.
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Færgegårdens skoletjeneste
Egnsmuseet Færgegården fremsender rap
port for virksomhed på Færgegårdens sko
letjeneste i 1987, idet ordningen har 
kørt som forsøgsordning i 2 år.
Ledende skoleinspektør anbefaler, at sko
letjenesten fortsætter, idet den giver 
en værdifuld pædagogisk mulighed for 
at bibringe eleverne en oplevelse og 
forståelse af lokalsamfundets kulturhis
toriske udvikling.
Udgiften ved skoletjenesten er i indevæ
rende år ca kr. 45.000,- samt en materia
leudgift p å  kr. 20.000,- ialt ca. kr. 
65.000,-.
Aflønning af en koordinator/leder af sko
letjenesten kan i lighed med indstillin
gen i Jægerspris og Frederikssund ikke
anbefales.
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet sagen og anbefa
ler at ordningen gøres permanent. 
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet rapporten og anbefa
ler skolekommissionens indstilling.
Hanne Kyvsgaard og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt, idet de ønsker sagen 
taget op i foråret 1989.
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12. Ungdomssko1ep1an
Ungdomsskoleinspektør fremsen
der rettelsesblad til ungdomsskoleplanen
1988/89.
Ungdomsskolenævnet har på sit møde den 
7. marts 1988 behandlet planen, og frem
sender denne med anbefaling.
Kim Rockhill er betænkelig med hensyn 
til forsøget med fransk/tysk. 
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet planen og frem
sender denne med anbefaling. Skuldelev 
skoles 7. klasser tilbydes samme mulig
hed .
Da der er 6 elever tilmeldt på latinhol
det, anbefaler skolekommissionen, at hol
det bliver oprettet.
Faget tysk lægges i folkeskolen og faget 
fransk læses som ungdomsskoletimer i fol
keskolen.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet planen og fremsen
der skolekommissionens indstilling med 
anbefaling.

Nr. 588 *(s D AFOLO* F R ED E R IK SH A V N
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Virksomhedsplan for ungdomsskolen
Ungdomsskoleinspektør fremsen
der forslag til virksomhedsplan for skole-r 
året 1988/89

borgmesterens kontor

3 6 7 4
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Ungdomsskolenævnet har på sit møde den 
7. marts 1988 behandlet planen, og frem
sender denne med anbefaling.
Kim Rockhill er betænkelig med hensyn 
til forsøget med fransk/tysk. 
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. februar 1988 behandlet planen og 
fremsender denne med anbefaling med ret
telser omkring fagene fransk og tysk. 
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet planen og fremsen
der skolekommissionens indstilling med 
anbefaling.
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i 4. Overførsel af rammebeløb fra 1987 til
1988 indenfor det sociale og sundhedsmæs
sige område

Tirsdag den 12. april 
1988

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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Med henvisning til de vedtagne regler for 
rammebudgettering fremsendes bevillings
skema med henblik på godkendelse af bud
getoverførsel fra 1987 til 1988. Til ori
entering kan oplyses, at det samlede be
løb, hvortil der skal meddeles tillægsbe
villing udgør kr. 219.000.
Socialudvalget fremsender sagen med anbe
faling .
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3 5• Brandmæssige krav til klublokaler på Mar- 
bækskolen
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Ved brandsynsrapport af 30/7-1987 for- 
langtes følgende brandmæssige krav op
fyldt.
1. Fri adgang mellem skoleelevernes op

holdslokale og klublokalet. Eventuel 
dør skal kunne åbnes uden brug af 
nøgle.

2. De to nødudgange gennem lyskasserne 
til skolegården skal kunne passeres 
uden brug af værktøj. Dette betyder, 
at glasbyggestenene skal fjernes og 
erstattes af en rist, der let kan 
fjernes.

Teknisk forvaltning har anslået udgiften _ 
til lovliggørelse af lokalet til kr. 
5.800,- excl. moms. Kulturelt udvalg 
fremsendte den 29/2-1988 sagen til social-7 
udvalget med anmodning om at dække den - 
anførte udgift.
Socialudvalget anbefaler, at der medde
les en tillægsbevilling på kr. 6.000 til " 
funktion 05 25 17/1 - klub, med finansie- - 
ring ved en tilsvarende nedskrivning af 
rådighedsbeløb afsat på investeringsover
sigten i 1988 til klub på funktion 05 
25 17/3. -

Nr. 588 A/s OA FO LO - FREDERIKSHAVN
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16. Vedrørende klub for 9-14 årige
Socialudvalget fik på mødet d. 26.1.1988 
forelagt status for den pr. 1.1.1988 e
tablerede klub på Marbækskolen. Socialud
valget tog lederens orientering til ef
terretning og besluttede at genoptage 
spørgsmålet om børnetal og lokaleforhold 
i socialudvalgets marts møde. 
Socialudvalget tilkendegiver på møde den 
29. marts med udgangspunkt i socialfor
valtningens notat af 15. marts 1988 (bi
lag S 1988 3/16) følgende:
1. Forslag til lukkedage 2 uger anbefa

les .
2. Normeringsmodel som foreslået af for

valtningen - dog med faktor 70 i ste
det for 75 anbefales.
Anni Skov og Birgit Bangshof Morten
sen anbefaler normeringsmodel a.

3. Der overføres kr. 11.000 fra anlæg 
til drift for bl.a. at dække vikarud
gifter .
Birgit Bangshof Mortensen og Anni 
Skov indtager særstandpunkt.

4. Spørgsmålet om børnetal og lokalefor
hold afventer socialudvalgets april
møde.
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Vedrørende rengøring på daginstitutions
området
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Byrådet besluttede på mødet den 24.2.
1988 at udbyde rengøringen på daginsti
tutionsområdet i offentlig licitation 
til ikrafttræden pr. 1.1.1989. Beslut
ningen er en følge af budgetvedtagelsen 
1988, som indebar en reduktion i den en
kelte institutions rengøringsbudget på 
ca. 20.000 kr.
For at overholde de reducerede budgetter 
i indeværende år har forvaltningen anmo
det Trasbo rengøring Aps om at fremsen
de tilbud på rengøring af de berørte in
stitutioner, således at dette kunne fore
lægges socialudvalget på mødet den
29.3.1988.
Tilbud samt forvaltningens notat ved
lagt.
Socialudvalget anbefaler på møde den 29. 
marts 1988, at rengøringen af Skolevejens 
børnehave og børnehaven Tumlebo snarest 
muligt overdrages Trasbo Rengøring Aps. 
Merudgiften i 1988 beløber sig til ca. 
kr. 16.000, hvortil der søges en tillægs
bevilling .

A/s DA FO t.O- FREDERIKSHAVN
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Udlevering af bleer/snipper i dagplejen
Forældrerådet i dagplejen har ved skri
velse af 3. marts 1988 anmodet om genop
tagelse af sagen om udlevering af 
bleer/snipper og har som et nyt moment 
anført muligheden af, at lade forældrebe
talingen stige svarende til udgiften ved 
anskaffelse af bleer/snipper.
Byrådet vedtog i mødet den 18. november 
1987 at udlevering af bleer/snipper skul
le ophøre pr. 1. januar 1988. 
Forvaltningen fremlægger sagen over
for socialudvalget med bemærkning om 
at forældrebetalingen ikke kan forhø

jes i 1988 men skal fastlægges for 
1 år ad gangen, og derfor tidligst 
kan forhøjes pr. 1. januar 1989, 

at imødekommelse af det ansøgte forud
sætter, at der meddeles en tillægs
bevilling til budget 1988 på kr.

3 6 7 9
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7.500,
at udgiften i så fald bør indarbejdes 

i budgetoplæg 1988 med ca. kr. 
50.000.

Socialudvalget vedtog på sit møde den 
29. marts 1988 at fastholde byrådets ved
tagelse af 18. november 1987 om stop for 
udlevering af bleer/snipper.
Udgift til udlevering af bleer/snipper 
vil dog blive søgt indarbejdet i 1989- 
budgettet mod en forhøjelse af forældre
betalingen, således at den dækker udgif
ten ved anskaffelsen af nævnte artikler. 
Birgit Bangshof Mortensen og Anni Skov 
indtager særstandpunkt og begærer sagen 
forelagt byrådet.
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19» Strukturen i Skolevelens børnehave
Socialudvalget vedtog i mødet den 23. 
februar 1988 at pålægge børnehavelederen 
at tilrettelægge anden gruppeopdeling 
for de 46 pladser. Såfremt lederen fandt 
det formålstjenligt at fjerne skillevæg 
i stueplan, således som tidligere drøf
tet, anbefalede socialudvalget, at der 
blev meddelt den fornødne tillægsbevil
ling på kr. 8.000 excl. moms.
På begæring af socialudvalgsformanden 
blev sagen på byrådets møde den 16. 
marts 1988 tilbagesendt til fornyet be
handling i socialudvalget.
Socialudvalget vedtog på sit møde den 
29. marts 1988:
1. Vedtagelse af 23.2.1988 fastholdes dog 

med frist 1.5.1988.
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt og begærer sagert 
forelagt byrådet.

2. For at mindske risikoen for "for højt 
støjniveau" alt iflg. embedslægen, på
lægges det lederen at tilrettelægge bør 
neopdelingen således, at dette problem 
mindskes. Der må bl.a. henses til, at iian 
i andre børnehaver har 20-børns grupper 
Dette kan indebære behov for 1 gruppe 
på 20 børn og 2 grupper å 13 børn.
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt og begærer sageri 
forelagt byrådet.

Tirsdag den 12. april
1988
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strukturændringer i børnehaven Tumlebo
Skrivelse fra børnehaven Tumlebo vedrør
ende personalejustering indenfor de bud
getafsatte lønudgifter i 1988.
Forslaget indebærer, at ledigblevne med
hjælperstillinger på ialt 64 t/u konver
teres til 1 medhjælperstilling på 36 t/u 
og 1 pædagogstilling på 30 t/u med virk
ning fra 1. april 1988. Der er ved den 
samlede beregning også indarbejdet effek
ten af kompensationen for den nedsatte 
arbejdstid pr. 1. september 1988, jfr. 
tidligere forhandlinger om dette spørgs
mål.
Børnehaven har meddelt forvaltningen, 
at såfremt det ansøgte imødekommes vil 
det være muligt for børnehaven at bevare 
den nuværende gruppeopdeling i resten 
af 1988.
Socialudvalget vedtog på sit møde den 29. 
marts 1988, at fremsende den foreslåede 
justering i normeringsplanen med anbefa
ling og med tilføjelse af, at tidspunktet 
for stillingernes besættelse må fastlæg
ges således, at lønbudgettet for 1988 
overholdes jfr. også institutionens egen 
bemærkninger herom i det medsendte bilag. 
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt.
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a-j strukturen i daginstitutionerne
Socialudvalget vedtog på mødet den 23, 
februar 1988 at anmode daginstitutioner
ne om en udtalelse vedrørende de af for
valtningen udarbejdede skemaer over bør- 
nefremmøde/personalefremmøde m.v.
Samtidig blev forvaltningen anmodet om 
i samarbejde med institutionslederne og 
skolevæsenet at udarbejde oplæg til en 
mere hensigtsmæssig udnyttelse af 
ressourcerne.
Forslaget skulle bl.a. indeholde følgen
de :

- en model for indførelse af delt tje
neste i fritidshjemmene.

- en mindre reduktion i daginstitutio
nernes åbningstid.

- en forskydning morgen/aften af åb
ningstiden i de 2 børnehaver i Skib
by.

- en koordinering af fritidshjemsres
sourcerne med skolernes skemalægning.

Socialudvalget vedtog i møde den 29. 
marts 1988 at fremsende sagen med anbefa
ling af, at åbningstiden i de 3 børneha
ver fastlægges til kl. 6.30-17.00 med 
ikrafttræden 1. august 1990.
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22. Regnskabsrapport
Bogholderiet fremsender regnskabsrapport 
i budgetindberetningsniveau pr. 30/3-88 
for regnskabsåret 1988 vedrørende

konto 05 68 Arbejdsmarkedsfor
anstaltninger m.v.

konto 06 Administration, planlæg
ning og fællesudgifter 

Da regnskabsrapporten først bliver "kørt 
ud" den 7. april vil borgmesterkontorets 
eventuelle bemærkninger blive forelagt 
på økonomiudvalgets møde.
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23. Indfrielse af pantebrev
på møde den 9. februar havde økonomiud
valget følgende sag på dagsorden: 
"Frederikssund Ejendomsbørs har i skri
velse af 22/1-88 forespurgt om Skibby 
kommune/ i forbindelse med en ejendoms
handel, vil indgå aftale om at et pan
tebrev, tilhørende kommunen, kan indfri
es til kurs 88-90.
Restgælden på pantebrevet er kr. 
200.404,24 pr. 11/12-87. Indfries pante
brevet til kurs 90, vil kommunens "tab" 
blive på kr. 20.040".
Økonomiudvalgets flertal (C+V) kunne ik
ke godkende at pantebrevet sælges under 
kurs 100.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de ønsker pantebrevet solgt til kurs 90. 
Efterfølgende har ejeren af ejendommen 
påny rettet henvendelse til kommunen i 
skrivelser af 5/3 og 16/3 og har anmodet 
om et møde med økonomiudvalget.
Da tre medlemmer af økonomiudvalget (A 
+ V) også har anmodet borgmesteren om 
at indbyde ejeren til møde med økonomiud
valget, har borgmesteren den 6. april 
indbudt ejeren til mødet den 12. april,

kl. 9.15
på borgmesterens kontor.
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Fo reningen Hornsherred Filmes klub
Sparekassen SDS, Skibby afd. har på veg
ne af Hornsherred Film's klub fremsendt 
forespørgsel om Skibby kommune er ind
stillet på at respektere optagelsen af 
nyt lån i Nykredit på kr. 108.000. alter
nativt kr. 102.000 med en løbetid på 20 
år.
Skrivelse af 25. marts 1988 fra kommune
bogholderen vedlægges.

Tirsdag den 12. 
1988
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personalesager
Sager siden sidste møde fremlagt.
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26 Ændring af kommunens praksis i sager ved
rørende ansattes længerevarende sygdom

Økonomiudvalget drøftede på møde den 
1 2 /1 -8 8  mulighederne for at ændre prak
sis i sager vedrørende længerevarende
sygdom.
på den baggrund forelægges administratio
nens oplæg til ændret praksis i internt 
notat af 5. april 1988.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
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Længerevarende sygdom
En på plejehjemmet Nord-
høj/DGH har pr. 11/4-88 haft 127 sygeda
ge indenfor de seneste 12 måneder, 
pågældende er indkaldt til samtale med 
kommunaldirektøren den 6. april.
Intern notits vedlagt sagen.
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28. Længerevarende sygdom
En ansat ved har pr.
11/4-88 haft 101 sygedage indenfor de 
seneste 12 måneder.
Pågældende har efter en sygeperiode at
ter genoptaget sit arbejde den 22. marts 
1988.
Intern notits vedlagt sagen.

Tirsdag den 12. april
1988
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Længerevarende sygdom
En ansat ved socialforvaltningen har pr. 
11/4-88 haft 127 sygedage indenfor de _ 
seneste 12 måneder.
Socialforvaltningen oplyser, at pågælden
de har meddelt, at hun forventer at genop-» 
tage sit arbejde den 12. april 1988 
Intern notits vedlagt sagen.

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

'/i A

//

Nr, 588 A/s DAFOLO-FREDERIKSHAVN



30.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Lønudbetaling
I forbindelse med udfærdigelse af ansæt
telsesbreve, ved organisationsændringen 
i teknisk forvaltning, blev det konstate
ret, at de implicerede medarbejdede var 
forudlønnet, desuagtet de jfr. overenskom 
sten skulle have været bagudlønnet.
På den baggrund iværksatte persona
lefuldmægtigen en undersøgelse af om 
andre personalekategorier også havde for
kert aflønningsform.
Notat vedrørende dette er vedlagt som 
bilag og økonomiudvalget anmodes om at 
godkende, at de berørte medarbejdere be
holder deres nuværende aflønningsform,
så længe de er ansat ved kommunen.

Tirsdag den 12. april
1988
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Ar bejdstidsnedsætteIsen pr. 1/9-88 og 
1/9-90
Som led i overenskomstfornyelsen pr. 1. 
april 1987 sker der en nedsættelse af 
arbejdstiden til 38 timer fra 1/9-88 og 
til 37 timer fra 1/9-90.
For lærerområdet nedsættes det pligtige 
timetal med virkning fra undervisnings
årets begyndelse pr. 1/8-88. Dette er 
indregnet i budget 1988 og der skal ikke 
foretages yderligere på området.
For fuldtidsansatte sker der en "automa
tisk" nedsættelse af arbejdstiden og det 
foreslås, at administrationen i lighed 
med tidligere anmoder de enkelte arbejds
steder om inden 1. juni 1988 at tage 
stilling til, hvor man ønsker arbejds
tidsforkortelsen placeret. Administratio
nen foreslår samtidig, at man meddeler, 
at der kun i ganske særlige tilfælde kan 
forventes kompensation for arbejdstids
forkortelsen og at begrundet ansøgning 
må fremsendes til økonomiudvalget, så
fremt en kompensation er nødvendig.
De områder (daginstitutionsområdet, råd
huset) , hvor der allerede er truffet af
tale om kompensation medtages denne be
mærkning naturligvis ikke.
For deltidsansatte kan arbejdstiden æn
dres efter en konkret vurdering og efter 
gældende regler for ændring af arbejds
tid, dog ikke til mindre end 15 timer 
om ugen.
Da Skibby kommune har mange deltidsansat
te har forvaltningschefgruppen ikke skøn
net, at det vil være hensigtsmæssigt at

fortsættes....
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Obligatoriske kurser for sikkerhedsud
valg smedlemmer
Alle nyvalgte medlemmer til sikkerheds
grupperne skal gennemgå et § 9 sikkerheds' 
kursus umiddelbart efter de er valgt. 
Medlemmer af sikkerhedsgrupperne inden
for bygge- og anlæg, pleje- og køkkenper
sonale skal på et 32 timers kursus. Pæda
goger og kontorpersonale skal gennemgå 
et § 9 kursus på 16 timer. Det er arbejds 
giveren, der skal afholde udgifterne ved 
deltagelse i §9-kurserne.
Det har hidtil været praksis, at udgif
terne til § 9-kursus er afholdt over de 
enkelte institutioners konti. På grund 
af reduktioner på de enkelte institutio
ners kursuskonti mener sikkerhedsudval
get, at udgifterne burde betales af en 
fælleskonto, da udgifterne er lovbundne. 
Det kan oplyses, at udgifter i forbindel
se med afholdelse af samarbejskurser, 
der også er obligatoriske afholdes af 
en fælles kursuskonto.
På den baggrund søger sikkerhedsudvalget 
om tillægsbevilling på kr. 30.000 i 1988 
til dækning af 9 kurser (vikarudgifter, 
kørsel o.l.) i perioden 1/5 - 31/12 
1988.
Der kan ikke anvises kompenserende 
besparelser.

Tirsdag den 12. april
1988
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3 3» Ansættelse af økonomichef

I fortsættelse af økonomiudvalgets be
handling af sag om ansættelse af økono
michef kan det oplyses, at ansøgningerne 
vil blive fremlagt til gennemsyn sammen 
med økonomiudvalgets sager, når ansøg
ningsfristen udløber den 11. april, kl. 
12.00.
Det foreslås at økonomiudvalget og en 
repræsentant fra hver af interviewgrup
perne på mødet den 12. april, dels ud
vælger de ansøgere, der skal indkaldes 
til samtale, og dels "afstemmer" de 
spørgsmål, der skal stilles til ansøger
ne den dag samtalerne skal finde sted.
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Skuldelev skoles om- og tilbygning
Til efterretning meddeles at borgmeste
ren på økonomiudvalgets og byrådets veg
ne har godkendt at det budgetafsatte be
løb til Skuldelev skoles om- og tilbyg
ning kr. 687.000 på konto 301 03 870-50 
frigives.
Sagen forelægges også til efterretning 
for byrådet.
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35. Forskudskasse
Ledende bibliotekar ansøger i skrivelse 
af 17. marts 1988 om forskudskasse på 
kr. 500,00 til Lokalhistorisk Arkiv. 
Ansøgningen kan anbefales af kommunebog
holderen.
I henhold til administratioshåndbogen 
4.08.5 skal økonomiudvalget godkende op
rettelse af en forskudskasse.
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3 6 . Lovorjernring
Orientering om nye love, lovændringer 
o.l. indenfor økonomiudvalgets område. 
Bilag af 28/3-88 med orienteringen ved
lægges.

Nr. Sftfl



37. K.L.'s delegeretmøde i Aalborg
K.L. fremsender indbydelse til foreninge
ns delegeretmøde torsdag den 9. og fre
dag den 10. juni 1988 i Aalborg.
Skrivelse med program m.m. vedlægges.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
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Kommuneforeningens årsmøde/generalforsam
ling 198S
Kommuneforeningen i Frederiksborg Amt 
fremsender indbydelse til foreningens 
årsmøde/generalforsamling fredag den 20. 
maj 1988, kl. 15.00 på Hotel Marienlyst 
i Helsingør.
Mødet påregnes, som sædvanlig, efter
fulgt af middag kl. 18.00 for kommunal
bestyrelsesmedlemmer og embedsmænd med 
ledsagere.
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3 9, Afskrivning vedrørende tilgodehavende, 
Maglehøj losseplads
Bogholderiet fremsender sag på kommunalt 
tilgodehavende på kr. 854,00 for manglen
de betaling for aflevering af affald til 
lossepladsen i januar måned 1986.
Med henvisning til det oplyste i intern 
notits af 6. oktober fra incassoafdelin- 
gen indstilles beløbet til afskrivning.
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40* EDB-restanceiister
Incassoafdelingen fremsender EDB-restan- 
celister fra Statsskattedirektoratet pr. 
29. februar 1988 til økonomiudvalgets 
orientering.
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41. Køb af ladvogn til Projekt Hanghøj
Økonomiudvalget har på tidligere møder 
behandlet ansøgning fra beskæftigelses
sekretariatet om køb af ladvogn.
Der er nu, under forbehold for politisk 
godkendelse, indgået aftale om køb af 
Iveco lastvogn til kr. 51.240,00 incl. 
moms.
Formanden for beskæftigelsesudvalget har 
godkendt indkøbet.
Borgmesteren har jfr. styrelseslovens 
§ 31 godkendt anskaffelsen til kr. 
51.240, idet udgiften kan afholdes af 
forventede merindtægter.
Sagen forelægges til efterretning.

3 7 0 3
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42. Rapport fra beskæftigelsessekretariatet

Beskæftigelsessekretariatet fremsender 
rapport over sekretariatets arbejde i 
4. kvartal 1987.
Rapporten vedlægges.
Beskæftigelseskonsulenten vil orientere
nærmere på mødet
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43. Følgende sager er fremsendt til behand
ling på byrådets møde den 20. april:

a. Udstykning og byggeri på matr. nr. 13 
Manderup by, Skibby
Den tidligere ejer af "Flaghøjgård", Mar- 
bækvej 7 søger i forbindelse med ejer
skiftet om tilladelse til frastykning af 
boligparcel ned mod Møllekrogen.
Den nye ejer har ansøgt om frastykning 
af 2 parceller.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at begge an
søgninger fremsendes til Hovedstadsrådet 
og Fredningsnævnet uden anbefaling.

b. Ledig stilling som timelærer
Der har været opslået en timelærerstil
ling ved skolevæsenet til besættelse sna
rest muligt. Følgende har ansøgt:

Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet ansøgningerne. 
Efter afstemning i alfabetisk rækkeføl
ge, fik

1 medlem var fraværende.

c . Børnehaveklasseleder - forlænget orlov
børnehaveklasseleder ved 

Marbækskolen, der tidligere har fået god
kendt orlov fra den 1/4 1987 til den 31/7

fortsættes —
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43- Fortsat
c. 1988 fremsender ansøgning om yderligere 

1 års orlov.
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet ansøgningen og 
fremsender denne med anbefaling.

d. Opsigelse fra overlærer
fremsender skrivelse, hvori 

han opsiger sin stilling som overlærer 
ved Marbækskolen pr. 31. juli 1988, idet 
han overgår til stillingen som ungdoms- 
skoleinspektør.
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet ansøgningen og 
fremsender denne med anbefaling.

e. Opsigelse fra lærer
meddeler i skrivelse 

af 11. februar 1988, at hun opsiger sin 
stilling som lærer ved Skuldelev skole 
ultimo april 1988,
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet ansøgningen og 
fremsender denne med anbefaling.

f. Meddelelser 
a)
Skibby Kro
Politimesteren meddeler i skrivelse af 
21/3-88, at der ikke er fremkommet ansøg
ning om fornyelse af bevilling på Skibby 
Kro.
Tidligere bevilling udløb den 17. marts 
1988.
Politimesteren tilføjer, at rapport vil

fortsættes , t. . ,
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43. Fortsat
blive optaget, såfremt kroen herefter 
holdes åben, idet det vil være en over
trædelse af restaurationsloven. 
Forelægges byrådet til orientering.
b)
Kommuneforeningen i Fr.borg amt fremsen
der referat fra foreningens møde den 11. 
marts 1988.

Tirsdag den 12. april
1988
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Hovedstadsrådet fremsender referat fra 
rådets møde den 25. marts 1988.
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